



News From Your Municipality

ALWAYS BE PRUDENT

JANUARY 2026

ISSUE NO.133

COMMUNITY INFORMATION

Taxes can be conveniently paid online or via etransfer. You can come in and pay using debit, cheque or cash. Visa now accepted with a 2.4% surcharge. Upcoming Council

For upcoming events and activities please contact: St. Laurent Recreation Director Tammy Hiebert sld.recdirector@mts.net Text or call 204-739-3583 Please check St. Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

RM Staff

Billie Jean Oliver, CAO
Amanda Place, Office Clerk
Paul Belair, Admin/ACAO
Denise Allard, EDO

Contact us:
Phone: 204-646-2259
Fax: 204-646 2705
Email: admin@rmstlaurent.com
Website: www.rmstlaurent.com

16 Veterans Memorial Rd. Box 220 St. Laurent, MB R0C 2S0

Attention: Community Organizations

The R.M. of St. Laurent Council and staff are soon meeting to plan the 2026 budget.
The R.M. receives several requests for financial support from community organizations every year. It is very important that should your organization require funding from the R.M. that it be done this time of year, and at the very least before mid-February so that Council can review needs and priorities within the limitations of the RM's financial and strategic plan and potentially include your request in the 2026 budget.
To prepare for your application, please meet with your organization and determine the amount of funding required and for what purpose.
Any of three application forms are available from the RM office and website with application deadline of March 13, 2026.

Notices have been sent out for properties listed in arrears of taxes for 2024 (2 years in tax arrears).

Properties owing taxes in the prior years column are at risk of tax sale proceedings.

Property owners have until February 9, 2026 to clear up 2024 tax arrears or "priors". If unable to pay the balance in full by Feb 9, 2026 you can contact the R.M. office for the possibility of entering into a tax sale agreement. In the agreement all taxes including arrears, 2025 taxes owing must be paid out including interest and penalties. You will have until the end of September, 2026 to complete payments.
NOTE: The R.M. of St. Laurent may refuse to enter into an agreement if a past agreement has already been in default.

CRA CLINIC

An Outreach Officer from the Canada Revenue Agency will be coming to the Bilingual Service Centre in St. Laurent on Tuesday, February 10, 2026 between 10 a.m. and 3 p.m. There is no need to make an appointment and people will be served on a first come first served basis. For more information please call 1-204-646-4095.

PRAIRIE BY-LAW in the RM of St. Laurent

The municipality has retained the services of Prairie By-Law for the RM of St. Laurent. Residents can email bylaw@rmstlaurent.com with any concerns or call the RM office during regular working hours at 204-646-2259. In extreme circumstances residents can call the PBL after hours dispatch 24hrs/day 1-204-809-3231.

RM OF ST. LAURENT

Workers Required for the 2026 Municipal Election

The RM of St. Laurent is looking for individuals to fill the following roles for the 2026 Municipal Election on Wednesday, October 28, 2026:

1. Senior Elections Official (SEO)
2. Voters List Reviewers
3. Senior Poll Clerk
4. Poll Clerk
5. Door attendant (if required)

The Senior Elections Official will be responsible for the proper and impartial administration of the municipal election and will serve as the primary contact for the election process. If you are interested, please contact the RM office at 204-646-2259 for information on expectations and requirements.

Official paid training will be provided.

If you or someone you know is interested, please contact the RM office at 204-646-2259.





Nouvelles de votre municipalité

TOUJOURS PRUDENT

JANVIER 2026

PUBLICATION NO.133

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

Les taxes peuvent être réglées facilement en ligne ou par virement électronique. Vous pouvez payer par carte de débit, par chèque ou en espèces. Les cartes Visa sont maintenant acceptées avec une majoration de 2,4 %. Prochaine réunion du conseil en août.
6, 2025

Pour connaître les événements et activités à venir, veuillez contacter :
Tammy Hiebert, directrice des loisirs de Saint-Laurent,
sld.recdirector@mymt.s.net
Envoyez un texto ouappelez le 204-739-3583
Consultez la page Facebook de la Commission des loisirs de Saint-Laurent et du district ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour obtenir des informations actualisées.

Personnel de la M.R.

Billie Jean Oliver,
AAP
Amanda Place,
Employé de bureau
Paul Belair,
Admin/AAAP
Denise Allard
ADE
Contactez-nous:
Télé: 204-646-2259
Fax: 204-646 2705
Courriel:
admin@rmstlaurent.com

Siteweb:
www.rmstlaurent.com
16 Route
commémorative des anciens combattants
Boîte 220
St. Laurent, MB R0C 2S0

À l'attention des organismes communautaires

Le conseil municipal de Saint-Laurent et le personnel se réunissent bientôt pour planifier le budget 2026. La MR reçoit chaque année plusieurs demandes de soutien financier d'organismes communautaires. Il est très important que votre organisation ait besoin d'un financement de la MR que ce soit fait à cette période de l'année, et au moins avant la mi-février afin que le conseil puisse revoir les besoins et les priorités dans les limites du plan financier et stratégique de la MR et éventuellement inclure votre demande dans le budget 2026. Veuillez rencontrer votre organisation et déterminer le montant du financement requis et à quelle fin. Un de trois formulaire de candidature sont disponible au bureau et sur le site Web de la M.R. avec la date limite de candidature du 13 Mars, 2026

Des avis ont été envoyés pour les propriétés répertoriées comme étant en retard de paiement des taxes pour 2024 (2 ans de retard de paiement).

Les propriétés en retard de paiement des taxes dans la colonne des années précédentes risquent de faire l'objet d'une procédure de vente pour taxes.

Les propriétaires ont jusqu'au 9 février 2026 pour régler les arriérés de taxes de 2024 ou « priors ». Si vous ne parvenez pas à payer le solde en entier d'ici le 9 février 2025, vous pouvez contacter le bureau de la M.R. pour la possibilité de conclure un accord de vente pour taxes. Dans l'accord, toutes les taxes, y compris les arriérés, les taxes dues pour 2025 doivent être payées, y compris les intérêts et les pénalités. Vous aurez jusqu'à la fin septembre 2026 pour effectuer les paiements. REMARQUE : La M.R. de Saint-Laurent peut refuser de conclure un accord si un accord antérieur est déjà en défaut.

CLINIQUE DE L'ARC

Un agent de liaison de l'Agence du revenu du Canada sera présent au Centre de services bilingue de Saint-Laurent le mardi 10 février 2026, de 10 h à 15 h. Il n'est pas nécessaire de prendre rendez-vous et les gens seront servis selon le principe du premier arrivé, premier servi. Pour de plus amples renseignements, veuillez composer le 1-204-646-4095.

Règlement municipal de Prairie dans la municipalité rurale de St. Laurent

La municipalité a retenu les services de Prairie By-Law pour la municipalité rurale de St. Laurent. Les résidents peuvent envoyer un courriel à bylaw@rmstlaurent.com pour toute question ou communiquer avec le bureau de la municipalité rurale pendant les heures normales d'ouverture au 204-646-2259. En cas d'urgence, ils peuvent appeler le service de répartition de Prairie By-Law, disponible 24 heures sur 24, au 1-204-809-3231.

MUNICIPALITÉ DE SAINT-LAURENT

Personnel recherché pour les élections municipales de 2026

La municipalité rurale de Saint-Laurent est à la recherche de personnes pour occuper les postes suivants en vue des élections municipales du mercredi 28 octobre 2026 :

1. Directeur principal des élections
2. Vérificateurs de listes électorales
3. Commis du bureau de vote principal
4. Commis au bureau de vote
5. Agent d'entrée (au besoin)

Le directeur principal des élections sera responsable de la bonne administration et de l'impartialité des élections municipales et sera le principal point de contact pour le processus électoral. Si vous êtes intéressé(e), veuillez communiquer avec le bureau de la municipalité rurale au 204-646-2259 pour obtenir des renseignements sur les attentes et les exigences.

Une formation rémunérée sera offerte.

Si vous ou quelqu'un de votre entourage êtes intéressé(e), veuillez communiquer avec le bureau de la municipalité rurale au 204-646-2259.

